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Protokół Nr XXXII/18 

   z XXXII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 30 stycznia 2018 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                          -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                     -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                    -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                              - Krzysztof Boczarski. 

6. Sołtysi                                              - wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  

 

Wójt Gminy Celestynów Witold Kwiatkowski w imieniu samorządu, całej rady Gminy, 

wszystkich pracowników Urzędu Gminy, wszystkich jednostek, Państwa sołtysów 

podziękował Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Barbarze Markowskiej 

za wiele lat wspólnej pracy. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Barbara Markowska  

podziękowała radnym, Wójtowi, pracownikom jednostek organizacyjnych, placówek 

oświatowych oraz sołtysom  za współpracę.   

  

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska podziękowała                        

Pani Barbarze Markowskiej za dobrą współpracę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał proponowany porządek obrad 

Sesji:  

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
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  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 6 położonego w   

     budynku  wielorodzinnym przy ulicy Fabrycznej 31 w Starej Wsi; 

  d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 6  

      położonego w budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul. Fabrycznej 31; 

  e) ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie Celestynów na rok 2018; 

  f) powołania Kapituły do rozpatrywania wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela   

     Gminy  Celestynów; 

  g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2018. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 30 listopada 2017 roku i 19 grudnia 2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad Sesji 

następujących projektów uchwał: 1. określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach, przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i w punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów, 2. przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa na 

rzecz Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy. 

Każdy z projektów uchwał został wprowadzony do porządku obrad Sesji. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał proponowany porządek obrad Sesji         

po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2018-2027; 

  c) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 6 położonego w   
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     budynku  wielorodzinnym przy ulicy Fabrycznej 31 w Starej Wsi; 

  d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 6  

      położonego w budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul. Fabrycznej 31; 

  e) ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie Celestynów na rok 2018; 

  f) powołania Kapituły do rozpatrywania wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela   

     Gminy  Celestynów; 

  g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2018; 

  h) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i w punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów; 

 i) przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa na rzecz Gminy  

Celestynów.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 30 listopada 2017 roku i 19 grudnia 2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały zakłada zwiększenie planu 

dochodów o blisko 160.000,00 zł. Urząd Gminy pozyskał dodatkowe środki unijne na 

realizację zadania jakim jest wykonanie siłowni zewnętrznych w trzynastu sołectwach na 

terenie Gminy Celestynów oraz realizację placu zabaw w Zabieżkach. Do połowy roku 

powinny siłownie zewnętrzne, jak również plac zabaw zostać wybudowane. Umowa już jest 

podpisana. W projekcie ponadto zwiększa się wydatki na wprowadzenie dwóch zadań 

inwestycyjnych t. j.: „Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków – etap 

VII” na kwotę 570.000,00 zł oraz „Przebudowa ul. Prusa w Celestynowie” na kwotę 

670.000,00 zł, które przeszło z poprzedniego roku z przyczyn niezależnych od Gminy. 
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Następuje również zwiększenie planu przychodów o kwotę 1.170.000,00 zł, które wynika z 

planowanej do zaciągnięcia pożyczki w kwocie 350.000,00 zł z WFOŚ-u oraz wprowadzenia 

wolnych środków w kwocie 890.000,00 zł na sfinansowanie nowych zadań inwestycyjnych.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2018 rok. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2018-2027. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że zmiany w projekcie uchwały dotyczą jedynie 

załącznika Nr 1 Wieloletniej Prognozy Finansowej i wynikają ze zmian w  uchwale 

budżetowej na 2018 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2018-2027. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 6 położonego w budynku  wielorodzinnym przy ulicy Fabrycznej 31 w Starej 

Wsi. 
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Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że dotychczasowi najemcy złożyli wniosek o 

wykupienie lokalu. Jest to już ostatni lokal w tym budynku.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 6 położonego w budynku  wielorodzinnym przy ulicy Fabrycznej 31 w Starej 

Wsi. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego nr 6 położonego w budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul. 

Fabrycznej 31. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt jest bezpośrednio związany z 

poprzednim projektem i dotyczy udzielenia 95 % bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego nr 6 położonego w budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul. 

Fabrycznej 31. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie 

Celestynów na rok 2018. 
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Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy średniej powierzchni 

gospodarstwa rolnego. Powierzchnia jest identyczna jak w roku poprzednim. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia średniej powierzchni gospodarstwa rolnego w Gminie 

Celestynów na rok 2018. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kapituły do rozpatrywania wniosków o nadanie 

tytułu Honorowego Obywatela  Gminy  Celestynów. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał projekt uchwały. Powołuje się Kapitułę do 

rozpatrywania wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Gminy Celestynów w 

składzie: 1. Romuald Ziętala - Przewodniczący Rady Gminy Celestynów; 2. Witold 

Kwiatkowski – Wójt Gminy Celestynów; 3. Wiktor Piasecki – radny; 4. Piotr Stelmach – 

radny; 5. Damian Krysztofik – radny; 6. Janina Narólska – radna; 7. Alina Kozera – radna. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie powołania Kapituły do rozpatrywania wniosków o nadanie 

tytułu Honorowego Obywatela  Gminy  Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2018.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Pawlak przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Celestynów na rok 2018.  

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Ad. pkt 2, ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego    

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i w punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek powiedziała, że ustawa z dnia 27 października 2017 r.     

o finansowaniu zadań oświatowych uchyla art. 2 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty dotyczący opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. Ustawa ta obliguje 

jednocześnie organ prowadzący do ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym. Wysokość opłaty za 

nauczanie, wychowanie i opiekę w czasie przekraczającym realizację podstawy programowej 

wynosi 1,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę korzystania z wychowania przedszkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego    

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i w punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 
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Ad. pkt 2, ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy  Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w projekcie następuje wyrażenie zgody na 

przyjęcie darowizny na rzecz Gminy Celestynów, akt własności działek w ilości 48. Dotyczy 

to istniejącej sieci drogowej w miejscowości Pogorzel o długości około 12 km.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że połączone 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy  Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (12 głosów za) 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że dzięki uprzejmości Straży Pożarnej w Podbieli 

mogliśmy w przerwie oglądać nowy samochód strażacki. Przypomniał, że w połowie roku 

przyszła informacja, że Urząd ma szansę otrzymania dofinansowania zakupu tego samochodu 

i radni przesuwali środki na ten cel. 61,5 % wyniosły środki pozyskane na łączną kwotę 

476.320,00 zł natomiast Gmina dołożyła kwotę 258.580,00 zł (38,5 %). Ten sukces wynika z 

bardzo dobrej współpracy naszego samorządu, ochotniczych straży pożarnych z Komendą 

Powiatową w Otwocku. Podziękował strażakom z Podbiela z Panem Ireneuszem Cicheckim 

na czele, radnemu Marcinowi Wawer, pracownikom Urzędu Gminy, Pani Skarbnik oraz 

Zastępcy Wójta.  

 

Ad. pkt 3 

Radny Zbigniew Konefał zwrócił się do Wójta, aby sprawozdania z działalności między 

Sesjami nie były przekazywane dopiero podczas Sesji, ale na tydzień przed, aby radni mogli 

się zapoznać z materiałem. Poprosił, aby Wójt przybliżył punkt: ,,Gmina jest stroną w 

następujących postępowaniach sądowych’’.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli przedłoży sprawozdanie na tydzień przed 

Sesją to będzie ono nieaktualne. Jeżeli tak rada postanowi to on się do tego dostosuje. 

Poprosił mecenasa o krótkie przedstawienie toczących się spraw sądowych. 

 

Mecenas Tomasz Dąbrowski powiedział, że pierwsza sprawa jest sprawą o eksmisję. W tego 

typu sprawach zawsze jest składany wniosek o przystąpienie przez Gminę w charakterze 

interwenienta ubocznego, czyli z boku Urząd obserwuje toczącą się sprawę. Następna sprawa 

jest o zwrot nienależnego świadczenia. Sprawa jest w toku, jeszcze nie został wyznaczony 

termin. Kolejna sprawa jest również o eksmisję, także Urząd występuje w roli interwenienta 

ubocznego. Następna sprawa o ustalenie drogi koniecznej jest w toku. W tym tygodniu odbyła 

się wizja lokalna. Droga ma przebiegać przez działkę należącą do Gminy. Kolejna sprawa jest 

o zapłatę z powództwa Otwocka. W pierwszej instancji sprawę Gmina wygrała. Została 

złożona apelacja przez Gminę Otwock. W chwili obecnej Urząd czeka na wyznaczenie 

terminu w postępowaniu apelacyjnym. Następna sprawa jest o zapłatę z powództwa jednego z 

przedsiębiorców przeciwko Gminie. Jest ona w toku, kolejny termin został wyznaczony na 

luty. Następna sprawa jest również  o zapłatę z powództwa jednego z przedsiębiorców 

przeciwko Gminie i jest ona również w toku. Jest również sprawa o ustanowienie służebności 

drogi koniecznej i dotyczy ona działki należącej do Gminy. Sprawa kolejna dotyczy ochrony 

dóbr osobistych i została ona wygrana w pierwszej instancji. Został złożony przez stronę 

przeciwną wniosek o uzasadnienie wyroku, więc sprawa będzie się dalej toczyła                    

w postępowaniu apelacyjnym. Ostatnia sprawa jest o eksmisję, znowu Gmina występuje w 

charakterze interwenienta ubocznego, jest ona w toku. 

 

Radny Romuald Ziętala poprosił o przybliżenie zagadnienia budowy trybun przy Orliku 

oraz rozbudowy kanalizacji. Obie inwestycje są powiązane z funduszami zewnętrznymi.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeśli chodzi o zagospodarowanie centrum 

Celestynowa i budowy trybun przy Orliku to w grudniu zeszłego roku został złożony wniosek 

o dofinansowanie w ramach Programu ,,Lider” . Pierwsza ocena formalna jest pozytywna. 

Wniosek został przekazany do Urzędu Marszałkowskiego do oceny merytorycznej. Jeśli 

chodzi o budowę kanalizacji sanitarnej to wpłynął wniosek o uzupełnienie wniosku o 

dofinansowanie. Urząd jest na etapie uzupełnień oraz pozyskania dokumentów od partnera 

Gminy Karczew. W dniu jutrzejszym będzie wysyłana odpowiedź drogą elektroniczną.  
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Radny Stanisław Pawlak zapytał jaką Wójt ma informację na temat szans budowy wiaduktu 

w Celestynowie, ponieważ z  informacji jakie pozyskał od wykonawców linii kolejowej 

szanse są mizerne. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że najważniejsze jest to, że Gmina prowadzi 

rozmowy z inwestorem, którym jest PKP PLK S.A. a nie z wykonawcą. Gmina jest jeszcze na 

etapie wstępnym, wariantów koncepcji. Koncepcje zostały wysłane do PKP i Urząd oczekuje 

na ich ostateczną weryfikację. Dopiero jeżeli wniosek uzyska pozytywną akceptację ze strony 

PKP to zostanie wprowadzony do planów inwestycji kolejowych na rok 2018, 2019. 

 

Ad. pkt 4. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że zgłaszał kiedyś wniosek, aby zapytać się Dyrekcji Dróg 

o wycinkę gałęzi przy oświetleniu. W dniu dzisiejszym zaczęła się wycinka drzew pod 

budowę trasy S17, więc może by Dyrekcja Dróg uwzględniła wycinkę drzew przy lampach.  

Czy udało się z Zarządem Dróg porozmawiać na temat skrzyżowania do Jatnego z drogi 

powiatowej do Dyzina. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że wystosował pismo w sprawie dodatkowego 

oznakowania poziomego na dojeździe  do tego skrzyżowania. Natomiast Dyrektor 

powiedział, że będzie to wykonane dopiero wtedy kiedy warunki atmosferyczne na to 

pozwolą. Jeśli chodzi o wycinkę drzew to odniesie się do tego po sprawdzeniu dokumentów, 

czy Referat Ochrony Środowiska wystąpił z wnioskiem do Generalnej Dyrekcji Dróg.  

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał czy po raz wtóry został sprzedany ten sam lokal w Starej 

Wsi tej samej osobie. W listopadzie ubiegłego roku została podjęta uchwała, co do której 

radny miał poważne zastrzeżenia. Ta uchwała była podjęta w sprawie sprzedaży 

bezprzetargowej lokalu, jak również w sprawie udzielenia bonifikaty. Radny proponował, aby 

tamten punkt zdjąć, ale nie został on zdjęty. Dzisiaj jest sprzedawany lokal. Czy ta uchwała, 

która została w listopadzie podjęta została uchylona przez Wojewodę. Dlaczego po raz wtóry 

jest sprzedawany lokal i jak gdyby są brane pieniądze również po raz drugi. Radnego 

dochodzą informacje, że szereg uchwał jest uchylanych, dlaczego nie ma o tym informacji.  

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że jeśli jest informacja od Wojewody o unieważnieniu 

uchwały w części lub całości to taka informacja jest podawana na bip-ie. Odnośnie projektu 
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uchwały to jest on wcześniej zaparafowany przez mecenasa. Jeżeli nie byłoby pieczątki to 

taka uchwała nie mogłaby być w ogóle procedowana z przyczyn merytorycznych. Jeżeli 

uchwała jest przygotowana zgodnie z prawem to nad nią rada obraduje. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zwraca radnemu uwagę, że jest odpowiedzialność 

za słowa. Traktuje słowa radnego jak zarzut, że Gmina dwa razy sprzedaje lokal. Zwrócił się 

do radnego, żeby to wykazał i udowodnił, bo w przeciwnym razie jest odpowiedzialność 

słowa. Gmina nie sprzedała żadnego lokalu dwa razy i nie wzięła za to pieniędzy dwa razy.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że w dniu wczorajszym radni rozmawiali o tej 

uchwale i radny pochwalił, że taka uchwała została w ogóle podjęta. Zwrócił uwagę, że 

materiały radny miał tydzień wcześniej i również głosował za tą uchwałą.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w listopadzie była podjęta uchwała. Poprosił Wójta 

i wice wójta, aby na przyszłość informowali radnych o pewnych zaniedbaniach, uchylonych 

uchwałach przez Wojewodę.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że nic takiego nie miało miejsca. 

 

Radny Romuald Ziętala zwrócił się do radnego, że jeśli składa się pytanie w tak ważnej 

sprawie to trzeba się podeprzeć konkretnymi dokumentami. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że złoży interpelacje. 

 

Ad. pkt 5. 

Skarbnik Agnieszka Kurek przekazała radnym podziękowania od Pani Bożeny 

Piotrowskiej, która wiele lat była Kolegiantką Regionalnej Izby Obrachunkowej dla Gminy 

Celestynów. Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie wzniosła zastrzeżeń do 

budżetu i wpf na 2018 rok. 

 

Sołtys Celestynowa Tomasz Wyglądała powiedział, że 22 sierpnia ubiegłego roku złożył do 

Wójta pismo dotyczące wniosku o wydanie opinii prawnej dotyczące zmian statutów. Zapytał 

czy to trafiło do radcy prawnego i co się w tym temacie dzieje. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zweryfikuje, czy ta odpowiedź poszła. W tej 

chwili na to nie odpowie, natomiast bardzo chętnie się spotka, aby porozmawiać na ten temat. 

Poinformował, że grupa sołtysów wystąpiła z wnioskiem o zmianę statutów sołectw. Jako 

Wójt w trosce o porządek prawny na terenie Gminy w zakresie zarządzania sołectwami musi 

zadbać o to, aby te proponowane zmiany zawierały konkretne uzasadnienie. Wójt skierował 

pismo do sołtysa Celestynowa jako lidera tej grupy o szczegółowe uzasadnienie. 

Uzasadnienie, które sołtys przekazał nie spełnia wymagań. Oczekuje cały czas na 

uzasadnienie wniosków, ponieważ są one bardzo daleko idące. Wyraził zaniepokojenie, że 

sołtysi mogą doprowadzić do pewnego bałaganu w sołectwach na skutek złożonych 

wniosków. Odbieranie pewnych uprawnień i obowiązków Wójtowi traktuje jako 

wprowadzanie bałaganu w sołectwach i na to pozwolić nie może. Dlatego oczekuje od 

sołtysów podania jakie są szczegółowe przyczyny proponowanych zmian. Jak to uzyska to 

dopiero przekaże do mecenasa cały wniosek z uzasadnieniem.  

 

Radny Romuald Ziętala zapytał mecenasa czy widział dokument, o którym mówi sołtys 

Celestynowa. 

 

Mecenas Tomasz Dąbrowski powiedział, że zaznajomił się z jego treścią, natomiast nie była 

w tej sprawie opinia wydawana. Była rozmowa z Panem Sekretarzem. Obsługa prawna czeka 

na dyspozycje w jakim kierunku ma działać.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawą zajmuje się Pan Sekretarz i Pan mecenas. 

Niemniej Wójt nadal stoi na stanowisku, że proponowane zmiany są tak daleko idące, że 

oczekuje merytorycznego uzasadnienia. Uzasadnienie kilkuzdaniowe nie jest na tyle 

przekonywujące co do zasadności potrzeby podejmowania pewnych zmian.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że proponowane przez sołtysów zmiany bardzo 

mocno faworyzują sołtysa wobec całej społeczności wiejskiej, co zaburza równowagę między 

władzą ustawodawczą - zebranie wiejskie a władzą wykonawczą – sołtysem.  

 

Sołtys Celestynowa Tomasz Wyglądała powiedział, że sołtysi nie chcą wchodzić w 

szczegóły. Szczegółami powinna się zająć Komisja Statutowa. Wnioskodawcy wskazują 

jedynie miejsca w statucie, w których nie przystaje on do rzeczywistości.  
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Radny Piotr Stelmach powiedział, że smutne jest to, że komunikacja umarła po 22 sierpnia i 

informacja do sołtysa nie dotarła, że jest to uzasadnienie cały czas niewystarczające.  

 

Radny Romuald Ziętala powiedział, że nie jest to czas i miejsce, aby tą sprawę rozpatrywać.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że podtrzymuje to co powiedział. Jak wyczerpujące 

uzasadnienie do Wójta dotrze to sprawa zostanie skierowana do mecenasa i będzie można 

uruchomić procedurę analizy oraz powołania Komisji Statutowej i dyskutowania nad 

ewentualną zmianą statutów. W jednym z pism jakie Wójt kierował do sołtysa Celestynowa 

prosił o szczegółowe uzasadnienie.  

 

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 30 listopada 2017 roku został przyjęty. (12 głosów za). Protokół z 

Sesji z dnia 19 grudnia 2017 roku został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                           Romuald Ziętala  

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


